

2009年在职教育硕士英语词汇辅导037教育硕士考试 PDF转换
可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/644/2021_2022_2009_E5_B9_B4_E5_9C_A8_c76_644266.htm

1. Everyone has to pay _____ to the state. A. coins B. paper C. food D. tax
2. Professor Jin is a knowledgeable scholar, but her lectures are quite _____. A. excellent B. interesting C. tedious D. meaningful
3. After drunk, the coarse husband is very easy to lose _____ and hit his wife. A. anger B. mood C. temper D. sense
4. Jim is sick, but he should be able to camp with us next week, because his illness is only _____. A. continual B. temporary C. contemporary D. final
5. We should resist the _____ of her sexy lips? A. attraction B. temptation C. fascination D. charm

参考答案： D C C B B 把百考试题教育硕士站加入收藏 更多
优质信息请访问：百考试题教育硕士站 百考试题教育硕士站
论坛 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请
访问 www.100test.com